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Verslag 

 
Aanwezig: Van Caelenberghe Patrick, Beckers Serge, De Vogelaer Eddy 
(online), Follens Ken, Vanwolleghem Katrien en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Staercke Jean-Pierre, Verlinden Jan en De Smedt Frank 
Afwezig:  

 

1. Onderrichtingen BVV 

De onderrichtingen voor de BVV vanaf Cad zijn besproken. Vorig jaar werd er een grondige 
update van het document uitgevoerd, dit jaar zijn er geen extra wijzigingen genoteerd. Je kan 
het document in bijlage terugvinden. 
 

2. PK’s: open/gesloten – deelname atleten andere provincies 

Het basisreglement provinciale kampioenschappen is overlopen. Je kan het reglement in bijlage 
terugvinden. 
 

3. Verslag vergadering mastercommissie 

Patrick sprak met Karin en Walter van de mastercommissie. Er werden vooral bemerkingen 
gegeven rond het BK masters indoor. Ze gaven aan dat er bij sommige proeven te veel 
deelnemers zijn en daarom in het verleden het aantal pogingen in kampnummers beperkt werd 
tot 3 + 1. 
Het voorstel is om alleen buitenlanders toe te laten die zijn aangesloten bij een Vlaamse/Waalse 
club. Voor het huidige BK indoor staan de inschrijvingen al een tijdje open en kunnen de 
ingeschreven buitenlandse atleten dus niet zomaar geschrapt worden. Dit wordt meegenomen 
naar volgend winter en zomerseizoen en zal op nationaal niveau besproken worden. 
 
Een tweede punt is het BK Masters outdoor. Er zijn nog altijd geen kandidaturen binnengekomen, 
er zal een extra oproep gelanceerd worden. 
 
Ten slotte was de vraag van de mastercommissie om de PK Masters nog eens voor twee jaar open 
te stellen voor de PC’s en los te koppelen van het KVV Masters. De commissie is hiermee akkoord 
en zal na twee jaar een evaluatie maken. 
 

4. Verwachtingen 2023: welke onderwerpen wil jij behandelen binnen de commissie   
komend jaar? 

• Belgische records masters: dit moet eens herbekeken worden. Een idee is om alleen 
records toe te laten voor dat specifieke gewicht per leeftijdsgroep. Nu kan een master in 
zijn/haar leeftijdscategorie bvb verschillende records halen met verschillende 
gewichten.  

• Uniformiteit bij het toekennen van medailles op (masters)kampioenschappen. 

• World Ranking Competitions: hoe gaat de beoordeling gebeuren? Is dit iemand van de 
PC’s of iemand van de commissie? Gaan we de FC-meetings motiveren om een Challenger 
meeting te worden? Indien momenteel een club kiest voor een Challenger meeting valt 
ze uit het circuit van de Flanders Cups, we kunnen deze organisatie misschien wel 
behouden binnen het FC-circuit. 

• De evaluaties van BVV en kampioenschappen beter opvolgen, evalueren en bespreken.  
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• Bekijken hoe we een betere verdeling van het aanbod van verschillende disciplines 
kunnen organiseren in Vlaanderen. Er staat overal wel een 100, 200 en verspringen op 
het programma maar bvb speer, hinkstap, hamer of polsstok zijn moeilijker te vinden. Er 
zal nagekeken worden welke proeven in elke maand zijn aangevraagd, een idee is dan 
om verschillende clubs aan te schrijven om bepaalde disciplines toch nog toe te voegen 
aan hun programma. 

• Meetings in LLN: de meetings is Louvain-la-Neuve blijven voornamelijk voorbehouden 
voor Waalse atleten, terwijl in Gent wel Waalse atleten welkom zijn. Dit moet eens 
besproken worden met de LBFA. Een ander puntje van kritiek is dat er bij veel 
kampnummers liefst 40 deelnemers en meer worden toegelaten, dit is niet werkbaar.  

 

5. Ontvangen briefwisselingen 

• PC Vlaams-Brabant: waarom worden er bij scholieren in de cross bij geboortejaar een 
titel aangeduid en op de piste niet? 
Op de piste lopen ze nu eenmaal binnen de categorie en in de cross per geboortejaar, dit 
heeft oa te maken met het aantal deelnemers. 

 

• André Mingneau: toekenning titels en medailles BK100km-50km?-24u 
Kampioenschappen met limieten zijn altijd voer voor discussies, dit wordt niet gedaan 
bij andere kampioenschappen dus we maken hiervoor geen uitzondering. Voor het 
komende zomerseizoen blijft de medailleverdeling bij de Masters behouden, dus 2 
categorieën, W35-49 en W50+. Idem voor de mannen. Voor AC is er 1 podium vanaf Jun. 
Het BK 50km wordt dit jaar nog niet opgenomen maar wordt verder geanalyseerd en 
besproken met de Waalse federatie. 

 
 
 
Volgende vergadering op dinsdag 21 maart om 19u00. 
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